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JUDEȚUL NEAMȚ 
COMUNA SĂBĂOANI 
CONSILIUL LOCAL 

 email: office@primariasabaoani.ro 
 Tel: 0233.735009,  Fax: 0233.735183 

 
PROCES VERBAL 

  Incheiat astazi 20.10.2023, orele 1430, in cadrul sedintei ordinare a 
Consiliului Local Sabaoani, pe luna octombrie 2023, convocata de catre Primarul Comunei 

prin dispozitia nr. 412 din 14.10.2023 
Nr. 12350 din 20.10.2023 

 
            Lucrarile sedintei se desfasoara la sediul Primariei Sabaoani, in sala de sedinte. 
 La sedinta sunt prezenti fizic toti consilierii cu exceptia domnilor: Antoci Iosif, Bisoc Elvira, 
Imbrisca Andreea, Petruț Alexandru si Pal Florentiu care participa online, mai participa domnul primar 
și doamna secretar general.  

D-l presedinte deschide lucrarile sedintei. Au loc discutii. D-l Martisca Lucian solicita date 
privind solicitarea dansului de la directorul Liceului Teoretic “Vasile Alecsandri” Sabaoani privind 
marimea orelor de curs si a pauzelor dintre ore. D-l primar informeaza ca s-a primit raspunsul lui în 
care ora este de 50 de minute iar pauza de 10 minute conform legii. D-l Martisca întreaba cum respecta 
dl director legea si care este situatia speciala pentru care pauza este de 5 min la invatamantul gimnazial. 
Tot el arată ca primarul este membru in Consiliul de Administratie al liceului. D-l presendinte este de 
parere ca d-nii consilieri care sunt membrii in Consiliul de Administratie ar trebui sa vina cu explicatii. 
D-l presendinte il intreaba d-l Ciobanu Petrica-Paul cand este urmatoarea sedinta a Consiliului de 
Administratie. Propune membrilor din Consiliul de Administratie ca dupa aceasta sedinta sa informeze 
Consiliul Local cu privire la acest aspect .In continuare se supune la vot procesul verbal de sedinta din 
data de 09.10.2023 si ordinea de zi, care sunt aprobate de toti consilierii prezenti 

In continuare se trece la analiza punctului 1 de pe ordinea de zi: ”Proiect de hotărâre privind 
rectificarea bugetului local al comunei Săbăoani, pe anul 2023”. Comisiile prezinta rapoartele. D-
l primar detaliaza cu cifre rectificarea propusa. Au loc discutii. D-l Cobzaru Eugen întreaba  ce 
înseamna deficit de 9164 lei de la art. 1. D-l primar ii ofera verbal raspunsul la aceasta intrebare. D-l 
Cobzaru propune amanarea acestui punct motivat de faptul ca nu s-a emis raportul comisiei economice. 
In continuare d-l presedinte supune la vot proiectul de hotarare care este aprobat de toti consilierii 
prezenti, cu exceptia d-lui Cobzaru Eugen si d-nei Ciobanu Cecilia  care se abtine.  

In continuare se trece la analiza punctului 2 de pe ordinea de zi: ”Proiect de hotărâre privind 
aprobarea contului de execuție al bugetului local al Comunei Săbăoani, pentru trimestrul III al 
anului 2023”. Comisiile prezinta rapoartele. D-l Cobzaru solicita prezenta d-nei contabil. D-na 
secretara o invita in sala. D-l Cobzaru Eugen  îi adreseaza d-nei contabil intrebari, aceasta ii raspunde. 
D-l presedinte supune la vot proiectul de hotarare, care este aprobat de toti consilierii prezenti, în afara 
de d-na Ciobanu Cecilia care se abtine. 

In continuare se trece la analiza punctului 3 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 
alocarea unor fonduri din bugetul local pe anul 2023,  pentru organizarea  evenimentelor ,,Ziua 



Recoltei" și a zilei de 1 Decembrie”. Comisiile prezinta rapoartele. D-l primar ofera date 
suplimentare privind activitatilor care se vor realiza cu ocazia acestor evenimente. D-l Martisca Lucian  
propune sa fie contactate si asociatiile agricole pentru evenimentul Ziua Recoltei, cu scopul de a 
sponsoriza aceasta activitate. D-l Ciobanu Mircea propune un amendament pentru acest proiect, în 
sensul alocării unor fonduri pentru construirea gardului la troița care se renoveaza pe str. Ciocârliei, 
nr. 67. D-l primar informeaza ca va realiza acest gard de la sectiunea de functionare a bugetului local. 
Tot primarul propune amendament pentru completarea acestui proiect de hotarare pentru alocarea 
sumei de 15.000 lei pentru Asociatia Sportiva ”Spartanii Sabaoani”. D-l Ciobanu Petrica-Paul întreabă 
daca  aceasta asociatie nu trebuie sa vina cu acte justificative pe ce cheltuie banii. D-l primar raspunde 
ca, da, trebuie sa vina si vor veni. D-l Cobzaru Eugen  intreaba dacă au venit cu documente justificative 
pentru ceea ce au cheltuit. Considera ca este o asociatie privata si propune amanarea acestui proiect 
pentru analiza amănunțita. D-l presedinte supune la vot  amendamentul propus de primar, care este 
aprobat de toti consilieri prezenti, cu exceptia d-lor: Robu Cezar, Martișca Lucian și Cobzaru Eugen 
care se abtin. D-l Ursache Gheorghe propune ca pe tricourile acestei asociatii sa fie inscriptionat sigla 
Consiliul Local Sabaoani. Dupa aceste discutii se supune la vot proiectul de hotărâre împreună cu 
amendamentul propus de primar, care este aprobat de toti  consilierii prezenti in afara de  d-nii 
consilieri Robu Cezar, Martișca Lucian și Cobzaru Eugen care se abtin. 

In continuare se trece la analiza punctului 4 de pe ordinea de zi:”Proiect de hotărâre privind 
actualizarea indicatorilor tehnico-economici la obiectivul de investiţie ”Renovarea corp B Liceul 
Teoretic V. Alecsandri Săbăoani”. Comisiile prezinta rapoartele. D-l primar ofera detalii suplimentare 
privind sumele. Au loc discutii.  D-l Cobzaru Eugen  este de parere ca la aprobarea indicatorilor pentru 
acest obiectiv, sobele nu trebuiau demolate afirmând ”acum de cand nu s-a respectat hotărârea, d-l 
primar vrea sa ne asumam această decizie?” D-l primar explica ca a chemat un expert de la Piatra 
Neamt ,la data de 28.06.2023 la care d-l Cobzaru Eugen a fost de fata iar rezultatul raporului întocmit 
de expert a fost postat pe grupul de consilieri al Consiliului Local. D-l Cobzaru Eugen doreste ca art. 
3 din proiectul de hotărâre sa fie eliminat. D-l Martisca Lucian arata ca la data de 27.04. 2023 cand au 
fost aprobati acești indicatori la acest proiect, a propus ca aceste sobe sa ramâna, dacă se pot reabilita. 
Cerinta nu a fost obligatorie. D-l presedinte supune la vot amendamentul d-lui Cobzaru Eugen în ceea 
ce  priveste eliminarea art. 3, propunere care este aprobata de d-l Cobzaru Eugen si Ciobanu Cecilia, 
restul de abtin. In continuare d-l presedinte supune la vot proiectul de hotarare in forma propusa, care 
este aprobat de toti consilierii prezenti cu exceptia d-lor Martisca Lucian si Robu Cezar care se abtin 
si d-l Cobzaru Eugen este impotriva. 

In continuare se trece la analiza punctului 5 de pe ordinea a de zi:”Proiect de hotărâre privind 
aprobarea proiectului tehnic de execuție pentru  implementarea  obiectivului  de  investitii 
"Construirea de locuințe pentru tineri în comuna Săbăoani, județul Neamț." Comisiile prezinta 
rapoartele. Nu au loc discutii. Nemaifiind discutii d-l presedinte supune la vot proiectul de hotarare 
care este aprobat de toti consilierii prezenti. 

In continuare se trece la analiza punctului 6 de pe ordinea a de zi:”Proiect de hotărâre privind 
aprobarea documentației tehnice, a devizului general și a indicatorilor tehnico-economici 
aferenți proiectului "Înființarea și dotarea unui centru de colectare prin aport voluntar (CAV) în 
Comuna Săbăoani, județul Neamț".Comisiile prezinta rapoartele. D-l primar ofera detalii 
suplimentare la acest punct. D-l Cobzaru Eugen considera ca suma este foarte mare pentru realizarea 
acestui obiectiv. D-l primar ofera detalii suplimentare oferind informatii din raportul de specialitate al 
acestui proiect. D-l Cobzaru Eugen  face o comparatie între suma aprobata pentru blocurile ANL care 
este de 1.190.000 lei si a acestui obiectiv si considera ca este foarte mare. D-l Martisca Lucian este 
nedumerit în ceea ce priveste suma mentionata la art. 4 în proiectul de hotărâre. Nemaifiind discutii d-
l presedinte supune  proiectul de hotarare, care este aprobat de toti consilierii prezenti, cu exceptia d-
lor: Cobzaru Eugen, Robu Cezar, Ciobanu Cecilia și Martisca Lucian care se abtin, motivat de faptul 
ca d-l primar nu a prezentat cheltuielile neeligibile la acest proiect de hotărâre. 



In continuare se trece la analiza punctului 7 de pe ordinea de zi: ”Proiect de hotărâre privind 
acordarea unui mandat special pentru modificarea tarifelor conexe la serviciile de apă și 
canalizare, respectiv pentru actualizarea listei cu bunurile de retur preluate de către Compania 
Județeană Apa Serv S.A”. Comisiile prezinta rapoartele. Au loc discutii. D-l Cobzaru Eugen întreaba 
care sunt taxele supuse spre aprobare. D-na secretara explica ca exista un tabel complet propus de ADI 
Aqua Neamt spre aprobare. Dl Cobzare propune ca d-l viceprimar sa intrebe la Apaserv, ce salariu are 
directorul. D-l președinte supune la vot proiectul de hotărâre privind votul ”IMPOTRIVA” pentru 
aprobarea documentelor trimise de A.D.I. ”Aqua Neamt”, propunere care este aprobata de toti 
consilierii prezenți cu exceptia d-lui Cobzaru Eugen care nu voteaza, motivat de faptul ca nu are toate 
datele privind acest proiect.  

In continuare se trece la analiza punctului 8 de pe ordinea de zi: ”Proiect de hotărâre privind 
aprobarea vânzării, prin licitație publică, a terenului intravilan, aflat în proprietatea privată a 
comunei Sabaoani, în suprafață de 734 m2, înscris în CF nr. 53725, Sabaoani, situat în loc. 
Traian, strada Vasile Alecsandri fn, com. Sabaoani”.Comisiile prezinta rapoartele.  D-l primar 
ofera detalii. Nu sunt discutii. D-l presedinte supune la vot proiectul de hotarare care este aprobat de 
toti consilierii prezenti.  

In continuare se trece la analiza punctului 9  de pe ordinea de zi: ”Proiect de hotărâre privind  
stabilirea modalității de gestiune a Serviciului specializat de gestionare a câinilor fară stăpân al 
comunei Săbăoani, judeţul Neamț”. Comisiile prezinta rapoartele. Nu sunt discutii. D-l presedinte 
supune la vot proiectul de hotarare care este aprobat de toti consilierii prezenti. 

In continuare se trece la analiza punctului 10 de pe ordinea de zi: ”Proiect de hotărâre privind 
anularea taxei de salubritate începând de la 1 ianuarie 2024”.Comisiile prezinta rapoartele.  D-l 
primar prezinta extras din Legea 51/2006 si arata ca nu poate fi scos acest tarif de salubritate și propune 
amanarea pentru studiu a acestui proiect pentru o analiza mai amanuntita. D-l Cobzaru Eugen spune 
ca motivul propunerii d-lui primar este ca a cheltuit foarte mult pe lucrari supraevaluate exemplificand 
ca anul trecut a pus camere video in comuna foarte scumpe. D-l Ursache Gheorghe se abtine la acest 
punct si considera ca este un început de campanie electorala. D-l Martisca Lucian este de parere ca 
tariful de 1 leu/ persoana/ an este un tarif simbolic. Nemaifiind discutii d-l presedinte supune la vot 
proiectul de hotarare care este aprobat de consilerii Cobzaru Eugen si Ciobanu Cecilia iar restul se 
abtin.  

In continuare se trece la Discutii, Diverse. D-l Cobzaru Eugen îl întreabă pe d-l primar cât a 
costat gardul pentru pașunea de la Traian. D-l primar ii raspunde ca a costat 5400 lei. D-l Martisca 
Lucian propune sa fie reglemenatata situatia programului si a orelor de curs a cursului gimnazial de la 
Liceul Teoretic ”Vasile Alecsandri” Săbăoani. D-l Cobzaru Eugen ii spune d-lui Ciobanu Petrica ca 
doreste lunar o informare de la activitatea Consililului de Administratie a Liceului Teoretic ”Vasile 
Alecsandri”. D-l presedinte îl intreaba pe d-l viceprimar dacă canalizarea de pe str. Salcâmilor a fost 
verificata si cât nisip s-a pus la fiecare tub. Totodata îl întreaba pe d-l viceprimar dacă a avut diriginte 
de santier la acest obiectiv. D-l presedinte arată că pietrisul s-a luat de pe aceste strazi si a fost dus la 
Cordun si întreaba de ce? D-l Gal Flavian este de parere ca trebuie modificata canalizarea pe str. Pacii 
si str. Ciocîrliei. D-l primar spune ca trebuie gasita o solutie si explica pe zone, situatia canalizarii în 
comuna. Tot d-l primar propune sa fie reactualizata si activata comisia înfiintata pentru identificarea 
cetățenilor care s-au legat la canalizare si toata apa pluvială intra in rețeaua de canalizare. 

Dupa acestea d-l presedinte verifica pe grup voturile consilierilor prezenti online ce va fi 
consemnat în tabelul anexa. 

 

In urma consultarii consilierilor cu privire la procesul verbal, aprobarea ordinii de zi și a punctelor 
de pe ordinea de zi, pe ansamblu s-a obtinut urmatorul rezultat: 

 



 
 Nemaifiind discuții d-l președinte declară închise lucrarile sedintei. Drept pentru care am 
încheiat prezentul proces verbal într-un singur exemplar care se pastreaza la dosarul de sedinta pe luna 
octombrie 2023. 
 
 

 
 
 
 Secretar general,                                 Președinte de ședință, 

            Ec. Robu Maricica                                           Consilier, 
                                Ciobanu Mircea 

 

Nr.  
Crt
. 

Numele și prenumele PV Ordinea 
de zi  

P 1 P 2 P 3 P4 P 5 P 6 P 7 P 8 P 9 P10 

1. Antoci Iosif DA DA DA DA DA DA DA DA DA ABT DA ABT 

2. Bisoc Elvira DA DA ABT ABT DA NU DA DA NU DA DA DA 

3. Ciobanu Cecilia DA DA ABT ABT DA NU DA AB
T 

ABT DA DA DA 

4. Ciobanu Mircea  DA DA DA DA DA DA DA DA DA DA DA ABT 

5. Ciobanu Petrica Paul DA DA DA DA DA DA DA DA DA DA DA ABT 

6. Cobzaru Eugen DA DA ABT DA ABT NU DA AB
T 

   - DA DA DA 

7. Damoc Mircea DA DA DA DA DA DA DA DA DA DA DA ABT 

8. Gal Flavian Emilian DA DA DA DA DA DA DA DA DA DA DA ABT 

9. Imbrisca Andreea DA DA DA DA DA DA DA DA DA DA DA ABT 

10. Pal Florențiu DA DA DA DA DA DA DA DA DA DA DA ABT 

11. Martisca Lucian DA DA DA DA ABT ABT DA AB
T 

DA DA DA ABT 

12. Petrut Alexandru DA DA DA DA DA DA DA DA DA DA DA ABT 

13. Robu Cezar DA DA DA DA ABT ABT DA AB
T 

DA DA DA ABT 

14. Sandar Romina Natalia DA DA DA DA DA DA DA DA DA DA DA ABT 

15. Turcanu Lucian DA DA DA DA DA DA DA DA DA DA DA ABT 

16. Ursache Gheorghe DA DA DA DA DA DA DA DA DA DA DA ABT 

17. Virgă Gabriel DA DA DA DA DA DA DA DA DA DA DA ABT 

 TOTAL VOT      
(pentru/ impotriva/abt) 
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